
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 5. august 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål AA
Vil ministeren kommentere artiklen ”Styrelse ophæver kontrakt med botilbud om udlæn-
dinge” fra Jyllands-Posten den 4. august 2022, herunder redegøre for, hvordan det kan 
ske, at Udlændingestyrelsen ikke har sikret, at Botilbuddet Norden ApS opfylder betingel-
serne for, at asylansøgerne kan flyttes fra Sandvad til Vrå, og hvordan der vil blive sikret 
en forsvarlig og tryg proces og løsning for borgerne i det nye område, og afslutningsvis 
hvordan ministeren fremover vil sikre, at det nye indkvarteringssted, som asylansøgerne 
skal flyttes til, opfylder kravene i forhold til den udfordrende målgruppe, så det ikke går ud 
over lokalsamfundets tryghed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christoffer Aagaard Melson (V) og Mads Fuglede 
(V).

På udvalgets vegne
Camilla Fabricius
formand
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